

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Henrico Et Camillo Caetanis, Perusiam. Epist. X.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

removeat. Mediolani abditus in literis vixi. Si quæris, quo studiorum genere? Explicandis Ciceronis Orationibus, quod mihi propositum fuit ante multos annos. Nunc dandi sunt dies, tum amicis, tum etiam negotiis. Commentarios in Epistolas, quæ Familiæ vocantur, convicio jam probe efflagitatos, debere studiosis diutius vix possum. Id nunc cogito, ad quem mittantur. An ad eum, qui me ornavit ea dignitate, cum quæ nullas opes confero? Tu statue: ad te enim refero, cui vel prudentiâ, vel amore erga nos quæ anteponam, habeo neminem. Vale. Venetiis. XI. Kalend. Maii. M. D. LXXII.

HENRICO ET CAMILLO CAETANIS, PERUSIAM.

EPIST. X.

Dolet fratres Caetanos Perusiam fuisse profectos, quo tempore ipse ad Urbem venisset: & cum circa Idus Sept. in patriam sit reversurus, fortunam se accusaturum scribit, si ipsorum sermonibus sibi carendum sit.

Accidit incommodè, ut, quo ego tempore ad urbem veni, negotii quidem causa, sed maxime studio nostræ consuetudinis ex intervallo regu-standæ, vos, eodem ferè Perusiam ex urbe discesseritis. Quanquam cur ita loquor? Rectè vos & sapienter fecistis, istam salubritatem secuti, urbem relictâ anni tempore difficillimo, quod pro mea in vos singulari benevolentia sanè vehementer lator. Mecum autem actum est incommodiùs, qui vestro adpectu, vestro sermone caream, ex quo sum-
mam